
Skolebestyrelsesmøde 2/11 kl. 17-20 
Der er lidt mad kl. 17 

Deltagere: Diana, Bjarke, Karin, Kasper, Susanne P., 
Krishna, Mikkel, Mathias, Susanne R., Peter, Karina, 
Gitte, Jonas og Jette  
 
Afbud: Diana 
 

Elevrådsrepræsentanter  

Afbud: Karin, Gitte, Karina, Diana 
Referent: 
Skribent til kort nyt: Susanne 

1. Spisning og nyt fra ledelsen (30 min) - Musical i gang 
- Halloween  
- 1 års fødselsdag i silenen regn i 

Børnehuset 
- Vikar for MN 
- Ansættelse af hjælp ukrainske børn 

o Der er ansat ukrainske 
pædagoger i skole og 
daginstitutioner til at hjælpe 
de ukrainske børn med at 
lære det danske sprog 

- Lukket punkt 
- Informationsmøde kommende 0.kl 

21/11 

2. Nyt fra elevrådet (10 min) Kommet godt i gang. 
Dirk næstformand 
Mikkel 
Mirabella 
Elias Formand 
samt 2 mere 
Jacob er elevrådskontaktlærer 
De skal til elevrådets fællesskab. 
De har lavet målsætninger: forventningerne til 
eleverne, vigtigt at møde op. 
Rutsjebanen er kommet op. 
De vil gerne have lavet kridtstreger på 
boldbanen.  
 
 

3. Klubtilbuddet på Knudsøskolen. (45 min) 
Orientering og data på indmeldte, struktur og 
tiltag.  Herefter drøftelse af hvordan vi 
understøtter en positiv udvikling og 
historiefortælling. 

Jonas fortæller om hvordan vi arbejder med at 
skabe et godt tilbud. 
Hvor mange børn som benytter sig af klubben. 
56 børn deltog i halloween. 6 kl havde 
arrangere horror house. En meget vellykket og 
sjov aften. 
 

4. Åbningstid i klub, Hule og børnehus. 
(15 min) 

Byrådet har indgået budgetforlig, hvor en af 
aftalerne er, at der skal reduceres en halv time i 

Enighed om nedsættelse af åbningstiden 
fredag gældende fra 1/2 



åbningstiden i Hulen og Børnehuset. Herved opnås 
en besparelse på 500.000 kr. årligt i tildelingen 
kommunalt set. 
Da Knudsø har fælles åbningstid for SFO/klub, Hule 
og Børnehus indstiller ledelsen at åbningstiden for 
Knudsøordningen fremover vil være: 
Mandag 6.30-17 
Tirsdag 6.30-17 
Onsdag 6.30-17 
Torsdag 6.30-17 
Fredag 6.30-16 (ændres fra 16.30) 
I alt 51,5 timer 
 
Bestyrelsen skal drøfte og beslutte ændret 
åbningstid. 

5. Høringssvar på skoledistrikter samt 
fremadrettet proces (20 min) 

Evt nyt læserbrev afsted inden byrådsmøde 
om 3 uger. Måske sammen med Mølleskolen. 
Kasper kontakter Peter Milsgaard, Krishna 
kontakter politikkerne 

6. Tilbagemelding fra personalemøderne (20 min)  
Hvad blev drøftet og giver det anledning til 
temaer i bestyrelsesregi. Hvad ønsker 
bestyrelsen fremover i forhold til at skabe den 
gode relation til personalegrupperne? 

Med skolen var der snak om tolærer 
ordningen. Dejligt men der er en oplevelse af 
at det bliver nedprioriteret. Der er efter 
mødet blevet sat fokus på planlægning af co-
teaching.  
 
Dagtilbuddets møde blev aflyst da kun et 
bestyrelsesmedlem kunne deltage 
 
Prioritere møde med bestyrelsen ind i et 
årsmøde for personalet. Fast i årshjulet 

7. Opfølgning fra sidste møde.  (20 min) 

Læringsstile, hvordan omfavner Knudsøskolen 

børn, der har det svært.  

En orientering fra ledelsen på indsatser og 

muligheder, når børn er i vanskeligheder i 

skolen/SFO/klub og børnehaven 

Ledelsen sender et udspil til tekst og figur til 
hjemmesiden.  
Drøftelse af et behov for også at udarbejde et 
princip vedr. emnet. 

 
Vi arbejder med et princip for trivsel. 
 

8. Fællesmøde med bestyrelserne i GL.RY, 

Mølleskolen og Bjedstrup skole. Har vi emner vi 

ønsker at drøfte med de andre bestyrelser? (20 

min) 

Indput udefra om arbejdet i bestyrelse.  
Ændring i folkeskolelov. 
 

9. Vi drøfter samarbejdet med musikværkstedet. 
 

 

Det har været praksis i mange år at de børn 
som går til rytmik får lov til at gå fra dele af 
sidste time for at deltage. Dette er for at 
tilgodese den store tilslutning til 
musikværkstedet.  



På den måde kan alle børn nå at være med til 
musikværkstedet.  
Der er et godt samarbejde med 
musikunderviserne og skolen ifht planlægning. 
Jette snakker med Iben om mulighed for at 
rytmik ligger lige efter skole. Iben kunne stå 
klar til at tage imod børnene  
 

10. Lukket punkt ansættelsesudvalg 

11. evt. og punkter til næste møde  

  


